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Protokół nr 11/08 
z posiedzenia Zarządu Powiatu Wałbrzyskiego 

z dnia 06 marca 2008 roku 
 
Posiedzenie Zarządu Powiatu Wałbrzyskiego rozpoczęto dnia 06 marca  2008 roku o 
godzinie 08.00 w siedzibie Starostwa Powiatowego w Wałbrzychu. Posiedzenie  
zakończono o godzinie 09.45. 
 
Ad 1 
Przewodniczący Zarządu Pan Augustyn Skrętkowicz powitał zebranych i  stwierdził 
quorum (lista obecności stanowi załącznik do protokołu) potrzebne do podejmowania 
prawomocnych decyzji).   
 
Ad 2  
Przewodniczący Zarządu Pan Augustyn Skrętkowicz przedstawił następujący 
porządek obrad posiedzenia  na dzień 06 marca 2008 roku: 

 
1. Otwarcie posiedzenia 
2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad 
3. Przyjęcie protokołu nr 09/08 z dnia 20, 21 i 25 lutego 2008 roku i protokołu nr 10/08 z dnia 28 

lutego 2008 roku 
4. Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie określenia zadań powiatu, na które przeznaczone 

są środki Państwowego Funduszu Osób Niepełnosprawnych w 2008 roku. 
Referuje Dyrektor PCPR Pani Iwona Siemińska  

5. Sprawozdanie z wykonania audytu na rok 2007  
Referuje Audytor Wewnętrzny Pan Andrzej Pluta  

6. Analiza istniejącego systemu kontroli w poszczególnych komórkach 
Referuje Audytor Wewnętrzny Pan Andrzej Pluta  

7. Wniosek w sprawie zawieszenia na okres trzech miesięcy realizacji części  
       przewozów wykonywanych na linii komunikacyjnej  

              Referuje Naczelnik ID Pani Barbara Świątek 
8. Dotyczy zadań naborowych do Zespołu Szkół nr 8 na rok szkolny 2008/2009 

( projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie zmiany Uchwały Nr 27/08 Zarządu Powiatu 
Wałbrzyskiego z dnia 28 lutego 2008 roku w sprawie ustalenia planu zadań na rok szkolny 
2008/2009 w zakresie naboru do klas pierwszych szkół ponadgimnazjalnych i specjalnych 
Powiatu Wałbrzyskiego) 
Referuje Dyrektor ZS nr 8 Pan Roman Głód 

9.   Wniosek w sprawie zakupu maszyny czyszcząco- zbierającej do sprzątania 
       Sali gimnastycznej w Zespole Szkół nr 4 w Wałbrzychu 
       Referuje Naczelnik WS Pani Marta Warzecha  
10. Wniosek o zajęcia stanowiska w sprawie wyrażenia zgody na bezpłatne 
       użyczenie pomieszczeń w budynku przy Pl. Bohaterów Pracy 1 
       Referuje Naczelnik ZGN Pani Grażyna Lawryk 
11. Wniosek w sprawie wyboru oferty na pełnienie czynności inwestora 
      zastępczego na zadaniu inwestycyjnym pn. „Termomodernizacja Zespołu 
      Szkół nr 7 przy ul. Kłodzkiej 29 w Wałbrzychu” 

             Referuje Naczelnik ZIO Pani Elżbieta Rembiszewska Zibrow 
12. Wniosku Przedsiębiorstwa Usług Instalacyjnych „TERM-SERWIS” z dnia 26.02.08 r. o 

przedłużenie terminu wykonania dokumentacji projektowo – kosztorysowej, modernizacji 
wentylacji  mechanicznej nawiewno – wywiewnej w szatniach zaplecza basenu w obiekcie 
sportowym przy Zespole Szkół nr 4 przy ul. Sokołowskiego 35 w Wałbrzychu objętej umową 
nr ZIO.2212/17/2/26/2008 z dnia 07.02.2008 r. 

             Referuje Naczelnik ZIO Pani Elżbieta Rembiszewska Zibrow 
13. Informacja o wynikach opracowanych audytów energetycznych dla budynków użyteczności 

publicznej (informacja tabelaryczna oraz omówienie ustne). 
              Referuje Naczelnik ZIO Pani Elżbieta Rembiszewska Zibrow 

14. Informacja o aktualnym postępie prac związanym z przygotowaniem do 
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      realizacji V etapu Budowy Strażnicy Jednostki Ratowniczo-Gaśniczej PSP  
      Wałbrzych-Podzamcze łącznie z przedłożeniem do wiadomości pisma 
      Projektantów z dnia 08.02.2008 r. oraz inwestora zastępczego z dnia  
     12.02.2008 r. l.dz. 116/08    
     Referuje Naczelnik ZIO Pani Elżbieta Rembiszewska Zibrow    
15. Projekt uchwały Zarządu Powiatu  w sprawie zmian w budżecie na 2008 rok 

Referuje Skarbnik Powiatu Pani Ewa Kłusek  
16. Sprawy różne 
17. Zakończenie posiedzenia   

Zarząd w głosowaniu 3 głosów za przyjął proponowany porządek obrad  
 
Ad 3 
Zarząd w głosowaniu 3 głosów za przyjął protokół nr  09/08 z dnia 20, 21 i 25 lutego 
2008 roku. Protokół nr 10/08 zostanie przyjęty po uzupełnieniu. 
 
Ad 4 
Dyrektor PCPR Pani Iwona Siemińska przedstawiła projekt uchwały Rady Powiatu 
w sprawie określenia zadań powiatu, na które przeznaczone są środki Państwowego 
Funduszu Osób Niepełnosprawnych w 2008 roku. 
Przewodniczący Zarządu Pan Augustyn Skrętkowicz skierował zapytanie czy  
projekt uchwały opracowany jest w oparciu o procedury obowiązujące w Starostwie? 
Kierownik PCPR Pani Krystyna Krzyżowska oświadczyła, iż przygotowany projekt 
jest z zachowaniem procedur obowiązujących w Starostwie  
Zarząd w głosowaniu 3 głosów za postanowił skierować projekt uchwały pod obrady 
Sesji  
 
Ad 5 
Audytor Wewnętrzny Pan Andrzej Pluta przedstawił sprawozdanie z wykonania 
audytu na rok 2007 zgodnie z terminem określonym w ustawie o finansach 
publicznych oraz omówił min.: w kilu przypadkach nieprawidłowości z tytułu 
wydatkowania środków z naruszeniem dyscypliny finansów publicznych, stwierdził 
brak jednolitych procedur udzielenia zamówień publicznych podprogowych, omówił 
sposób wykorzystania środków unijnych w PUP i Wydziale WS. 
Przewodniczący Zarządu Pan Augustyn Skrętkowicz postawił wniosek o przyjęciu 
sprawozdania i zobowiązaniu Audytora Wewnętrznego do przygotowania i 
przedstawienia najważniejszych zidentyfikowanych w przeprowadzonych audytach 
oraz czynnościach doradczych ryzykach i zagrożeniach oraz wykaz najważniejszych 
rekomendacji do realizacji. 
Zarząd w głosowaniu 3 głosów za przyjął sprawozdanie i zobowiązał Audytora 
Wewnętrznego do  przygotowania i przedstawienia najważniejszych 
zidentyfikowanych w przeprowadzonych audytach oraz czynnościach doradczych, 
ryzykach i zagrożeniach oraz wykazu najważniejszych rekomendacji do realizacji. 
 
Ad 6 
Audytor Wewnętrzny Pan Andrzej Pluta przedstawił analizę istniejącego systemu 
kontroli w poszczególnych komórkach oraz omówił  
Wnioski; 

• Wydziały powinny opracować i wdrożyć regulaminy/procedury wewnętrzne 
przeprowadzania, w ramach ustawowych kompetencji ,  kontroli zewnętrznych  

• Powyższe regulaminy powinny zostać uzupełnione ( w formie załącznika) o 
opracowany przez Wydział Organizacyjny jednolity wzór  protokołu  
zawierający  następujące elementy ;  
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   - data kontroli 
   - temat kontroli 
   - jednostka kontrolowana 
   - okres poddany kontroli 
   - przedmiotowy i podmiotowy zakres kontroli 
   - kontrolujący 
   - podstawa przeprowadzania kontroli, 
   - cel kontroli 
   - ustalenia kontroli w tym podane ; 
   - kryteria ( jak powinno być) ,  
   - ustalenia ( jak jest )   
   - zalecenia  ( jak usprawnić)  

• Przeprowadzane przez Wydział Edukacji , Kultury i Sportu kontrole, 
szczególnie w zakresie finansowym,  w jednostkach oświatowych  powinny 
być uzgadniane i wykonywane w porozumieniu z Wydziałem Finansowym. 

• Należy dokonać korekty Uchwały Zarządu Powiatu N r 113  z dnia 02.09.2005 
r.  w zakresie opisanym wyżej ( pok 3 ustaleń). 

• Właściwym  wydaje się opracowanie jednolitego dla wszystkich wydziałów 
wzoru  planu rocznego kontroli oraz wzoru sprawozdania rocznego z kontroli 
przeprowadzonych. Oba dokumenty powinny być opracowane w sposób 
umożliwiający ich wspólne powiązanie  między innymi w odniesieniu do nie 
przeprowadzonych w danym roku kontroli , przyczyn takiego stanu rzeczy  

      ( rzeczywistych  i istotnych) oraz ewentualnego przeniesienia kontroli na rok 
      następny. 

• W tematyce szczególnie ważnej i istotnej dla funkcjonowania danego obszaru, 
nie przeprowadzenie  zaplanowanej kontroli winno zostać akceptowane przez  
resortowego członka Zarządu Powiatu. 

• Zgodnie ze złożonymi informacjami Wydziały;  
1).Promocji, Współpracy Zagranicznej i Funduszy Zewnętrznych, 
2).Gospodarki Nieruchomościami, 
3) Administracji Architektoniczno-Budowlanej 
4) Biuro ds. Zamówień Publicznych, 
5) Geodezji i Kartografii,  
nie prowadzą kontroli, nie sporządzają planów oraz sprawozdań z ich realizacji. 

Pełnomocnik ds. Jakości Pani Barbara Szkotak odnosząc się do sprawozdania 
zwróciła uwagę, iż należałoby poszukać przyczyn nie wykonanych kontroli, które 
mogą leżeć   w charakterze tych kontroli i zwróciła uwagę na konieczności 
zapoznania się ze sprawozdaniami , które weryfikują plany. 
Przewodniczący Zarządu Pan Augustyn Skrętkowicz  zwrócił uwagę, iż np. Wydział 
ZGN powinien przeprowadzać kontrole z uwagi na dzierżawienie i wynajem lokali i 
nadzoru nad ich prawidłowym wykorzystaniem  
Przewodniczący Zarządu Pan Augustyn Skrętkowicz  postawił wniosek o 
zobowiązaniu Wydziału OR do przygotowania i przekazania wystąpienia do komórek 
organizacyjnych z zapytaniem system kontroli w zderzeniu z zapisami i zadaniami 
wynikającymi z przepisów prawa, zadań  szczegółowych wynikających z  
Regulaminu Organizacyjnym i z zadaniami faktycznie realizowanymi na tej podstawie 
Pełnomocnik ds. Jakości i Audytor Wewnętrzny przygotują jednolitą procedurę 
przeprowadzania kontroli , Audytor Wewnętrzny uszczegółowienie w układzie 
wykonawczym. 
Zarząd w głosowaniu 3 głosów za zobowiązał : 
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• Wydziału OR do przygotowania i przekazania wystąpienia do komórek 
organizacyjnych z zapytaniem system kontroli w zderzeniu z zapisami i 
zadaniami wynikającymi z przepisów prawa, zapisów szczegółowych 
zawartych w Regulaminie Organizacyjnym i z zadaniami faktycznie 
realizowanymi na tej podstawie 

• Pełnomocnika ds. Jakości i Audytora Wewnętrzny do przygotowania  
jednolitej procedury przeprowadzania kontroli, Audytor Wewnętrzny w 
układzie wykonawczym. 

 
Ad 7 
Naczelnik ID Pani Barbara Świątek przedstawiła wniosek w sprawie zawieszenia na 
okres trzech miesięcy realizacji części przewozów wykonywanych na linii 
komunikacyjnej Wałbrzych - Dziećmorowice oraz omówiła przeprowadzoną kontrolę  
w celu ustalenia faktycznego wykorzystania linii w wymienionych we wniosku 
godzinach ( w godzinach tych przewożona jest jedna do dwóch osób) 
Członek Zarządu Pan Edward Podgórski postawił wniosek o zawieszeniu kursów 
na okres trzech miesięcy. 
Zarząd w głosowaniu 3 głosów za wnioskiem Członka Zarządu wyraził zgodę na  
zawieszenie kursów na okres trzech miesięcy. 
 
Ad 8 
Dyrektor ZS nr 8 Pan Roman Głód przedstawił wniosek w sprawie zadań 
naborowych do Zespołu Szkół nr 8 na rok szkolny 2008/2009 oraz wystąpił z prośbą 
o wyrażenie zgody na dokonanie naboru do Szkoły Policealnej Młodzieżowej i 
Zaocznej oraz uzasadnił i udokumentował brak tego typu szkoły w powiecie w 
uzasadnieniu podał: 

1. Szkoła prowadzi nauczanie w ramach Szkoły Policealnej od 1997 roku, jako 
pierwsza kształciła w kierunku technik-informatyk. 

2. Szkoła posiada bardzo dobrze wyposażone pracowanie do nauczania 
zawodowych przedmiotów informatycznych 

3. Szkoła posiada status Ośrodka Egzaminacyjnego Okręgowej Komisji 
Egzaminacyjnej we Wrocławiu do przeprowadzania zewnętrznych egzaminów 
na kwalifikacje zawodowe w zawodach: technik-informatyk i technik-
teleinformatyk ( żadna szkoła w powiecie nie posiada takiego statusu) 

4. Szkoła posiada wykwalifikowaną kadrę nauczycielską do nauczania 
zawodowego przedmiotów informatycznych ( aż pięciu nauczycieli jest 
egzaminatorami Okręgowej Komisji Egzaminacyjnej na kwalifikacje zawodowe 
w zawodzie  technik-informatyk, dwóch nauczycieli to egzaminatorzy w 
zawodzie technik-teleinformatyk 

5. Szkoła osiąga bardzo dobre wyniki nauczania potwierdzone zewnętrznym 
egzaminem na kwalifikacje zawodowe organizowanym przez Okręgową 
Komisję Egzaminacyjną. Ponad 74% absolwentów Szkoły Policealnej i Szkoły 
Policealnej Zaocznej uzyskuje tytuł technika informatyka ( przy średniej 
krajowej 38%) co świadczy o wysokim poziomie nauczania  

6. Tego rodzaju szkoły nie może prowadzić Centrum Kształcenia Ustawicznego 
nie jest w stanie prowadzić tego typu nauczania bez wsparcia zewnętrznego 

Przewodniczący Zarządu Pan Augustyn Skrętkowicz  postawił wniosek o wyrażeniu 
zgody na dokonanie naboru do Szkoły Policealnej Młodzieżowej i Zaocznej z 
zastrzeżeniem obowiązku osiągnięcia wymaganego przepisami naboru. 
Zarząd w głosowaniu 3 głosów za wyraził zgodę na dokonanie naboru. 
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Naczelnik WS Pani Marta Warzecha przedstawiła projekt uchwały Zarządu Powiatu 
w sprawie zmiany Uchwały Nr 27/08 Zarządu Powiatu Wałbrzyskiego z dnia 28 
lutego 2008 roku w sprawie ustalenia planu zadań na rok szkolny 2008/2009 w 
zakresie naboru do klas pierwszych szkół ponadgimnazjalnych i specjalnych Powiatu 
Wałbrzyskiego 
Zarząd w głosowaniu 3 głosów za podjął uchwałę w sprawie zmiany Uchwały Nr 
27/08 Zarządu Powiatu Wałbrzyskiego z dnia 28 lutego 2008 roku w sprawie 
ustalenia planu zadań na rok szkolny 2008/2009 w zakresie naboru do klas 
pierwszych szkół ponadgimnazjalnych i specjalnych Powiatu Wałbrzyskiego 
oraz zobowiązał Rzecznika Prasowego do przygotowania informacji na stronie 
internetowej dotyczącej zdawalności egzaminów w ZS nr 8. 
 
Ad 9 
Naczelnik WS Pani Marta Warzecha przedstawiła wniosek w sprawie zakupu 
maszyny czyszcząco- zbierającej do sprzątania Sali gimnastycznej w Zespole Szkół 
nr 4 w Wałbrzychu oraz uzasadniła potrzebę zakupu urządzenia ( sala jest 
wykorzystywana od 07.00 do 21.00) , które będzie wykorzystywane również do 
sprzątania basenu. 
Zarząd w głosowaniu 3 głosów za wyraził zgodę na zakup maszyny w kwocie  
14 167,49 zł 
 
Ad 10 
Naczelnik ZGN Pani Grażyna Lawryk przedstawiła wniosek o zajęcia stanowiska w 
sprawie wyrażenia zgody na bezpłatne użyczenie pomieszczeń w budynku przy Pl. 
Bohaterów Pracy 1 
Przewodniczący Zarządu Pan Augustyn Skrętkowicz zaproponował pozostawienie 
decyzji w gestii Dyrekcji Zespołu Szkół Zawodowych Specjalnych jako zarządcy 
nieruchomością – zgodnie z przepisami (Uchwały Rady Powiatu – oddanie odpłatne 
w najem ) 
Zarząd w głosowaniu 3 głosów za wnioskiem Przewodniczącego wyraził zgodę na 
użyczenie  pomieszczeń odpłatnie w najem.  
 
Ad 11 
Naczelnik ZIO Pani Elżbieta Rembiszewska Zibrow  przedstawiła wniosek w 
sprawie wyboru oferty na pełnienie czynności inwestora zastępczego na zadaniu 
inwestycyjnym pn. „Termomodernizacja Zespołu Szkół nr 7 przy ul. Kłodzkiej 29 w 
Wałbrzychu” 
Przewodniczący Zarządu Pan Augustyn Skrętkowicz zwrócił uwagę, iż wnioskiem 
tym powinno zająć się Biuro ds. Zamówień Publicznych oraz wskazał potrzebę 
zakończenia prac nad  regulaminem zamówień podprogowych  
Zarząd postanowił skierować wniosek do Biura ds. Zamówień Publicznych oraz 
zobowiązał Skarbnika Powiatu do nadzorowania prac związanych z wdrożeniem 
regulaminu zamówień podprogowych w życie.  
 
Ad 12 
Naczelnik ZIO Pani Elżbieta Rembiszewska Zibrow przedstawiła wniosku 
Przedsiębiorstwa Usług Instalacyjnych „TERM-SERWIS” z dnia 26.02.08 r. o 
przedłużenie terminu wykonania dokumentacji projektowo – kosztorysowej, 
modernizacji wentylacji  mechanicznej nawiewno – wywiewnej w szatniach zaplecza 
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basenu w obiekcie sportowym przy Zespole Szkół nr 4 przy ul. Sokołowskiego 35 w 
Wałbrzychu objętej umową nr ZIO.2212/17/2/26/2008 z dnia 07.02.2008 r. 
Podstawową przyczyna zmiany terminu wykonania są  liczne kolizje 
nowoprojketowanej instalacji wentylacyjnej z elementami budowlanymi i istniejącymi 
instalacjami, które nie były uwzględniane przy sporządzaniu ofert. 
Przewodniczący Zarządu Pan Augustyn Skrętkowicz postawił wniosek o wyrażenie 
zgody na zawarcie aneksu do umowy nr ZIO 2212/17/2/26/2008 z dnia 07.02.2008 
przedłużającego termin wykonania dokumentacji projektowo-kosztorysowej do dnia 
17.03.2008 roku 
Zarząd w głosowaniu 3 głosów za wnioskiem Przewodniczącego wyraził zgodę na  
zawarcie aneksu do umowy nr ZIO 2212/17/2/26/2008 z dnia 07.02.2008 
przedłużającego termin wykonania dokumentacji projektowo-kosztorysowej do dnia 
17.03.2008 roku 
 
Ad 13 
Naczelnik ZIO Pani Elżbieta Rembiszewska Zibrow przedstawiła informację o 
wynikach opracowanych audytów energetycznych dla budynków użyteczności 
publicznej (informacja tabelaryczna oraz omówienie ustne). 
Zarząd informację przyjął. 
 
Ad 14 
Naczelnik ZIO Pani Elżbieta Rembiszewska Zibrow przedstawiła informację o 
aktualnym postępie prac związanym z przygotowaniem do realizacji V etapu Budowy 
Strażnicy Jednostki Ratowniczo-Gaśniczej PSP Wałbrzych-Podzamcze łącznie z 
przedłożeniem do wiadomości pisma Projektantów z dnia 08.02.2008 r. oraz 
inwestora zastępczego z dnia 12.02.2008 r. l.dz. 116/08    
Zarząd zapoznał się z treścią pism dotyczących Budowy Strażnicy Jednostki 
Ratowniczo-Gaśniczej PSP Wałbrzych-Podzamcze oraz przyjął informację 
przedstawioną przez Naczelnika ZIO 
 
Ad 15 
Skarbnik Powiatu Pani Ewa Kłusek przedstawiła projekt uchwały Zarządu Powiatu  
w sprawie zmian w budżecie na 2008 rok oraz omówiła: 
Wydatki : 
12.488 zł  Dział  758; 852; 854  rozdział 75818; ; 85233; 85446 
Zmniejsza się rezerwę ogólną w planie finansowym Starostwa jednocześnie 
zwiększając plan finansowy jednostek na dokształcanie i doskonalenie  nauczycieli . 
49.868 zł  Dział  801  rozdział  80110; 80146; 80195 
Przeniesienia : 
992 zł Na podstawie wniosku Zespołu Szkół Nr 1 dokonuje się przeniesień w planie 
finansowym jednostki. 
15.000 zł Na podstawie wniosku Wydziału Edukacji Kultury i Sportu dokonuje się 
przeniesień w planie finansowym Starostwa z przeznaczeniem na zakup nagród na 
Konkurs „Być Kimś II „ oraz Konkurs Translatorski. 
- Zwiększa się plany finansowe jednostek na dokształcanie i doskonalenie 
nauczycieli, jednocześnie zmniejszając plan finansowy Starostwa. 
Zarząd w głosowaniu 3 głosów za podjął uchwałę 
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Ad 16 
Sprawy różne   
 

1. Naczelnik ZGN Pani Grażyna Lawryk przedstawiła zapytanie: Czy 
odwieszamy działki na ul. Internatowej i Czy uruchamiamy procedurę do 
sprzedaży? 

           Zarząd w głosowaniu 3 głosów za wyraził zgodę na ponowne wszczęcie  
           procedury do sprzedaży oraz ponownego wykonania szacunku działek 
  

2. Audytor Wewnętrzny Pan Andrzej Pluta  przedstawił w związku z 
     zobowiązaniem przez  Zarząd Powiatu Wałbrzyskiego z dnia 11 lutego 2008  
     roku  analizę dokumentacji  dotyczącej  realizacji umowy nr 30/40/2006 z dnia  
     03.04.2006 r.  o pełnienie czynności zastępstwa inwestycyjnego, w wyniku 
     której nie znalazł podstaw do zgłoszenia roszczeń do Inwestora Zastępczego z 
     tytułu nienależytego wykonania przedmiotowej umowy uzasadniając to: 

• Na podstawie przedłożonych dokumentów ( w załączeniu)  w tym umów, 
notatek służbowych oraz pism, nie stwierdzono   zgłaszania przez  Inwestora 
Bezpośredniego zastrzeżeń do  Inwestora Zastępczego, dotyczących 
realizacji umowy, w tym jej należytego wykonawstwa 

• Przedmiotowa umowa nie przewiduje możliwości  pomniejszenia należności  
wykonawcy  z tytułu nienależytego wykonawstwa 

• W zapisach notatek służbowych sporządzanych przez InwestBud  ,  w 
obecności przedstawiciela   Inwestora bezpośredniego , protokołach ze 
spotkań  oraz korespondencji  nie stwierdzono zapisów   stwierdzających lub 
sugerujących nienależyte wykonawstwo 

• na spotkaniach  dotyczących  realizacji przedmiotowej inwestycji ze strony 
Inwestora bezpośredniego uczestniczyła przeważnie tylko jedna osoba – 
pracownik wydziału ZIO,   jedynie w 5  przypadkach (na  14)  w spotkaniach 
uczestniczyła Naczelnik Wydziału 

• W przedmiotowej umowie nie określono również osoby odpowiedzialnej za jej 
realizację 

Przewodniczący Zarządu Pan Augustyn Skrętkowicz  postawił wniosek w 
związku z nieprawidłowościami wykazanymi przez Audytora Wewnętrznego do 
zapłacenia faktury oraz zobowiązania Audytora wewnętrznego do sporządzenia 
uwag na temat zapisów w umowach i przekazania ich do Wydziału ZIO, Biura ds. 
zamówień Publicznych i Pełnomocnika ds. Jakości 
Zarząd w głosowaniu 3 głosów za wnioskiem Przewodniczącego wyraził zgodę 
na zapłacenie faktury oraz zobowiązania Audytora wewnętrznego do 
sporządzenia uwag na temat zapisów w umowach i przekazania ich do Wydziału 
ZIO, Biura ds. zamówień Publicznych i Pełnomocnika ds. Jakości 
 
3. Naczelnik Wydziału WS Pani Marta Warzecha przedstawiła wniosek 

Dyrektora Zespołu Szkół nr 8 w Wałbrzychu o objęcie patronatem Honorowym 
przez Starostę Wałbrzyskiego III edycji Konkursu Wiedzy o Języku Polskim  

      organizowanego przez ZS nr 8. 
      Członek Zarządu Pani Iwona Gorgoń postawiła wniosek o dofinansowaniu w 
      kwocie 300 zł oraz objęcia Patronatem Honorowym konkursu 
      Zarząd w głosowaniu 2 głosów za przy 1 wstrzymującym się wyraził zgodę na 
      dofinansowanie w kwocie 300 zł z działu 801 na zakup nagród oraz na  
      Patronat Honorowy . 
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4. Przewodniczący Zarządu Pan Augustyn Skrętkowicz  przedstawił Wniosek  
      0053/48 Komisji Budżetu i Finansów w sprawie podwyżek i wyrównania 
      wynagrodzeń w PCPR w stosunku do innych pracowników zatrudnionych w 
      Starostwie. Komisja wnioskuje o zwiększenie środków na wynagrodzenie dla 
      pracowników PCPR wskazując źródło finansowania z rezerwy lub zimowego 
      utrzymania dróg. 
      Zarząd po rozpatrzeniu wniosku postanowił przekazać wniosek do Dyrektora 
      PCPR celem ustosunkowania się do jego treści w zderzeniu z planami  
      reorganizacji i planów oszczędnościowych. Przekazania do Komisji Budżetu i 
      Finansów informacji, iż pokrycie podwyżek z rezerwy powinno być 
      rozpatrywane dopiero po I półroczu 2008 ( gdyż wcześniej mogą wystąpić 
      poważniejsze przyczyny jej rozdysponowania) a ewentualne podwyżki z 
      oszczędności na zimowym  
      utrzymaniu dróg Zarząd może rozważyć pod koniec grudnia 2008 roku z 
      uwagi na możliwość wystąpienia jeszcze niekorzystnych zjawisk 
      atmosferycznych w okresie jesienno- zimowym 2008 roku a budżet na 
      zimowe utrzymanie dróg obejmuje cały rok 2008 w tym również miesiące 
      listopad- grudzień 2008. Sprawa podwyżek dla PCPR ze wskazanych źródeł 
      finansowania zostanie rozpatrzona pod koniec IV kwartału 2008 roku  
 

Ad 17 
Przewodniczący Zarządu Pan Augustyn Skrętkowicz  po wyczerpaniu porządku 
obrad zakończył posiedzenie.      
 

          

Przewodniczący Zarządu Powiatu: 

Augustyn Skrętkowicz                     …………………………… 

Wicestarosta: 

Andrzej Marciniak                             ..………………………… 

Członkowie Zarządu: 

Iwona Gorgoń                                   .……………………                  

Edward Podgórski                           …………………….. 

Monika Wybraniec                           …………………….. 

 

 

Protokolant: 

Justyna Marszałek …………… 

 
 

                                                                      

 


